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Protokoll 06/07 
 
 
Møte: Rådet for funksjonshemmede  
Møtested: Hovseterhjemmet  

Møtetid: 08.10.2007  
   
 
 
Møteleder: Reidar Sundby/Anne L. Lexow  
   
Tilstede: Reidar Sundby,  Kjellaug Flugsrud,   

Elisabeth Bjørge,  
 

   
Forfall: Tine Qvale, Nina Hansen, Sonja Rusten,  
   
Som vara møtte: Tormod Prytz  
   
Fra 
administrasjonen: 

 
Åsa Rytter Evensen 

 

   
Møtesekretær: Anne L. Lexow  
 
 
 
Godkjenning av innkallingen 
Innkallingen ble godkjent uten merknader 
 
 
Sak 38/07 Godkjenning av protokoll 

Protokoll 05/07, fra 27.08.07 ble godkjent  
 
Sak 39/07 Kurs i regi av Blindeforbundet 3 – 7 november 
 ”Med lys og kontraster som verktøy: Universell utforming og svaksynte”  
 Tormod Prytz undersøker nærmere om målgruppe, program og pris.   
 
Sak 40/07 Statens senter for arkiv, bibliotek, museum  
 Seminar om tilgjengelighet på Vettre i Asker 8 - 9  november 
 
 
 
 



 
Sak 41/07 Tilgjengelighet til stemmelokalene i Bydel Vestre Aker 
  Det er kommet uttalelser om at tilgjengeligheten til stemmelokalet  på 

Persbråten videregående skole ikke er tilfredsstillende. Det blir spesielt trukket 
frem adkomsten utenfra; bratt bakke opp til inngangspartiet. 

 
Sak 42/07 Erfaringskonferanse om universell utforming i regi av Husbanken 30. 

oktober 
   
Sak 43/07 Skoletransport  

Oslo Taxi har overtatt skolekjøringen. Dette er Rådets medlemmer fornøyd 
med. 

 
Sak 44/07 Saker til BU-møte 18. oktober 
  Aktuelle saker ble gjennomgått. 
 
Sak 45/07 Forslag til skjerpede heiskrav 

Rådets medlemmer er tilfreds med Kommunaldepartementets forslag til 
skjerpede heiskrav. Fire vedlegg ble delt ut i sakens anledning.  
  

Sak 46/07 Budsjett 2008 
Budsjettprosessen ble gjennomgått  

 
Sak 47/07 Eventuelt  

I det siste er det kommet noen klager på hjemmetjenesten. Det er stor 
gjennomtrekk av personale, og det oppleves som om det er for få på jobb, 
særlig gjelder dette Hovseter distrikt. 
Det meldes videre om lang ventetid på enkelte type hjelpemidler. Dette gjelder 
spesielt synshjelpemidler. Dette blir tatt opp med det sentrale Rådet. 
 
 
 

 
  Reidar Sundby (sign)     Anne L. Lexow (sign) 
   leder       sekretær
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